
Protokół Nr  21/09 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu  26 października  2009 r. 
 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Informacja o działalności finansowo-rzeczowej ZEC i ZKM za I półrocze 2009 roku. 

Przedstawiają: 
 Marian Lewandowski, Prezes ZEC  Sp. z o.o. 
Andrzej Witkowski, Prezes ZKM Sp. z o.o. 

3. Informacja na temat segregacji odpadów oraz skutków finansowych w przypadku 
prowadzenia jej na nieodpowiednim poziomie. 
Przedstawia: Mariola Barcicka, Naczelnik Wydz. Zagospodarowania Przestrzennego i 

Ochrony Środowiska. 
4. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a)  podatku od nieruchomości – druk H, 
b) wysokości stawek podatku od środków transportowych – druk I, 
c) zmieniająca uchwałę w sprawie opłaty od posiadania psów – druk K’, 

     d) wzorów formularzy informacji o nieruchomościach  i obiektach budowlanych oraz 
deklaracji na podatek od nieruchomości – druk L, 

 e) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Białogard – druk N, 
Przedstawia: L.Szymecka, Skarbnik Miasta. 

5. Sprawy różne, w tym m.in.: 
- odpowiedź na wniosek Nr 15/09 pkt 1 w sprawie przedstawienia dokumentacji 
dotyczącej organizacji „Pikniku w Białogardzie”, 
- odpowiedź na wniosek nr 15/09 pkt 2 (w załączeniu).  

6. Zamknięcie posiedzenia. 
 
Ad 1  

 Posiedzenie o godz. 1510 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji – Sławomir 

Domański. Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia i przedstawiony porządek z 

poprawką o prowadzenie do porządku w pkt 4 wyrażenia opinii w sprawie przesunięć w 

planie wydatków budżetu miasta na rok 2009, głosując: za-3, przeciw-1, wstrzymało się-0.   

 

Ad 2 

 Informacja o działalności finansowo-rzeczowej ZEC i ZKM za I półrocze 2009 roku (w 
załączeniu). 

Przedstawili: 
- Andrzej Witkowski, Prezes ZKM Sp. z o.o. 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
S.Hatłas – pytał czy Prezes zwracał się do Miasta  o dotację? 
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Prezes ZKM – wyjaśnił, że występował o dopłatę rekompensującą utracone dochody z tytułu 
honorowania bezpłatnych i ulgowych przejazdów autobusami. 

W.Czurko – pytał czy Prezes będzie w stanie zrekompensować budżet Spółki, aby strata nie 
wystąpiła i jakie są potrzebne środki, gdyby Rada nie wsparła? Radny poruszył problem 
przejazdów i zwiększenia kosztów paliwa przez włączenie się do objazdu. 

Prezes ZKM – stwierdził, że szykuje zmianę rozkładu, że po 11 listopada br.  ma być 
zamknięty wiadukt. Prezes odpowiedział, że  oszczędzi na pracach bieżących związanych z 
remontami pomieszczeń. 

 
- Marian Lewandowski, Prezes ZEC  Sp. z o.o. 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
S.Hatłas – pytał jaką sumę stanowi obniżenie 2%. 
Prezes ZEC – odpowiedział, że ponad 2 mln zł. 
S.Purol - pytał o redukcję etatów i ewentualne  zwolnienia? 
Prezes ZEC – stwierdził, że to mogłyby być przyszłoroczne zwolnienia. 
 

Radni zapoznali się z przedstawionymi informacjami, nie wnosząc uwag. 
 
Ad 3 

 Informację na temat segregacji odpadów oraz skutków finansowych w przypadku 
prowadzenia jej na nieodpowiednim poziomie, stanowiącą załącznik do protokołu 
przedstawiła Mariola Barcicka, Naczelnik Wydz. Zagospodarowania Przestrzennego i 
Ochrony Środowiska. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
S.Hatłas – poruszył sprawę odbioru liści przez ogrodników.  
T.Szwed – prosił, aby na sesji listopadowej wprowadzić projekt uchwały w sprawie górnych 

stawek opłat za wywóz śmieci, aby mogły wejść w życie z początkiem roku. Zgłosił problem 
przekazywania sprzętu gospodarstwa domowego bez silników i agregatorów oraz problem 
stawiania pojemników przez ZBiLK, gdzie nie został wyznaczony teren na ten cel.  Radny 
uważa, że 40l/miesięcznie na rodzinę od domku  to śmieszna ilość, bo minimalne normy 
wynoszą 130 l od osoby. Ponadto w ostatnim czasie zmniejszyła się o 20% ilość 
odbieranych śmieci z domków jednorodzinnych. 

S.Purol – pytał jakie zostały podjęte kroki, aby odpady kuchenne segregować?   
Naczelnik Wydz. ZPOŚ – stwierdziła, że nasze wysypisko bierze duże opłaty za śmieci 

segregowane. 
S.Hatłas – poruszył sprawę potrzeby zagrodzenia śmietnika na ul. Mickiewicza - na wprost  

sklepu „Biedronka”. 
 

Ad 4 

 Komisja  zaopiniowała  p o z y t y w n i e  pismo BF.3020/15/09  z   dnia 26 

października 2009 r. w sprawie zmiany w planie finansowym wydatków budżetu Miasta na 

rok 2009 obejmujące przeniesienie wydatków między paragrafami i rozdziałami, na 

organizację warsztatów i plenerów witrażowych w ramach konkursu ofert dla jednostek 

niezaliczanych do sektora finansów publicznych, głosując: za-4 (jednogłośnie). 
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Ad 5 
Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące  projekty uchwał w sprawie: 

a)  podatku od nieruchomości – druk H, 
Przedstawiła: L.Szymecka, Skarbnik Miasta. 

 

Komisja zaopiniowała w/w projekt  p o z y t y w n i e, głosując: za- 4 (jednogłośnie). 

 
b) wysokości stawek podatku od środków transportowych – druk I, 
Przedstawiła: L.Szymecka, Skarbnik Miasta. 

 

Komisja zaopiniowała w/w projekt  p o z y t y w n i e, głosując: za- 4 (jednogłośnie). 

 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie opłaty od posiadania psów – druk K’, 
Przedstawiła: L.Szymecka, Skarbnik Miasta. 
 
S.Hatłas – zgłosił wniosek o zwiększenie stawki do 25 zł. 

Wniosek przegłosowano: za-1, przeciw-3, wstrzymało się-0. Wniosek nie został uwzględniony. 
 
    Komisja zaopiniowała w/w projekt  p o z y t y w n i e, głosując: za- 4 (jednogłośnie). 

 d) wzorów formularzy informacji o nieruchomościach  i obiektach budowlanych oraz 
deklaracji na podatek od nieruchomości – druk L, 

Przedstawiła: L.Szymecka, Skarbnik Miasta. 
 

S.Purol – pytał jak to się przedkłada na właścicieli nieruchomości, czy będą musieli 
wypełniać formularze czy dane zostaną uzupełnione z urzędu. 

Skarbnik – wyjaśniła, że zostaną z urzędu uzupełnione, natomiast do aktualizacji zobowiązane 
są osoby prawne.  

 
Komisja zaopiniowała  w/w projekt  p o z y t y w n i e, głosując: za- 4 (jednogłośnie). 

 e) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Białogard – druk N’, 
Przedstawiła: L.Szymecka, Skarbnik Miasta. 

 

Komisja zaopiniowała w/w projekt  p o z y t y w n i e, głosując: za- 4 (jednogłośnie). 

 
Ad 6 
 W sprawach różnych Komisja zapoznała się z następującymi pismami: 

- odpowiedzią na wniosek Nr 15/09 pkt 1 w sprawie przedstawienia dokumentacji 
dotyczącej organizacji „Pikniku w Białogardzie”, 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
T.Szwed – pytał czy faktury zostały zapłacone? 
Burmistrz – odpowiedział, że od Marszałka Zachodniopomorskiego wpłynęło 10 tys. zł na 

„Piknik” w Białogardzie. Burmistrz poinformował, że Pan Lewandowski bez kontrasygnaty 
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Pani Skarbnik zaciągnął zobowiązania, podpisał dokumenty, które leżały u Pani Balcer. 
Zdecydowaliśmy, że zapłacimy tylko 10 tys. zł. Jeśli wykonawca wystąpi na drogę sądową to 
rozpoczniemy procedurę z powództwa cywilnego. 

S.Purol – stwierdził, że w związku z nadchodzącym świętem Wszystkich Świętych należy 
zobligować Dyrektora ZOSiK  do częstszego wywożenia nieczystości z cmentarzy. 

 
- odpowiedzią  na wniosek nr 15/09 pkt 2, 

     - pismem IM.7062/10/09 z dnia 22 października 2009 r. odnośnie Przedszkola „Kajtek”. 

 
 
Ad 7 
Po wyczerpaniu tematyki o godz. 16.55  zakończono posiedzenie Komisji.  
Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 

Przewodniczący  Komisji 
  

                           Sławomir  Domański 
 


	Przewodniczący  Komisji  

